

聖工事奉表：

	本 週	下 週
講 道	林順明	林順明
司 會	許文瑞	陳廷楷
司 琴	Eugene Posniewski	Eugene Posniewski
司 獻	莊樹微	賴吟珍
招待及中餐	婦女會	婦女會
成人主日查經	詩歌練習	

報告事項：

1. 感謝林順明牧師今早起的證道，聚會後佇樓下有慶祝復活節愛餐，請大家作伙享用。

We like to express our sincere appreciation to Rev. Shun-Ming Lin for his inspiring message this morning. After the Service we invite everyone of you to join the fellowship lunch down stair which is prepared by many families to celebrate Easter Sunday today.

2. 今天是復活節，在樓下愛餐前有 Easter eggs hunting，讓小子樂趣一番，歡迎小孩兒孫女參加。

As for the Easter celebration, we will have an Easter eggs hunting before the fellowship lunch. All the young children are welcome to participate.

3. 本會林景福夫婦，雲洵隆夫婦外出旅行，耀勳兄四月二日將回台預計停留二三週。求主保守他們出入平安。

Dr. & Mrs. Ching-Fu Lin and Dr. & Mrs. Shyun-long Yun are out of town this week, Mr. Frank Huang is visiting Taiwan on Tuesday and planning to stay for two to three weeks, may our Lord will keep them safe and sound.

4. 今天愛餐後有簡短的同工會，請大家留步。

There will be a short church business meeting after the lunch, your participation are appreciated.

5. 社區消息：四月七日下午四時假台灣會館舉行歡迎呂秀蓮前副總統演講餐會，每桌\$300，每人\$30，歡迎報名參加。

Community news: There will be a dinner/speech gathering for Taiwan Former VP Ms Annette Lu at Taiwan Center on April 7 at 4:00 PM. \$30 per person for dinner. Early reservations are encouraged.